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Abstract (en)
[origin: JP2019155088A] To provide very versatile cases, of moderate volume, offering optimum protection for watches and/or jewels contained and
transported therein.SOLUTION: A travel-size case (1) for timepieces or jewels (10) arranged to be operated with a single hand includes a closable
box (2) arranged to contain at least one holder (3) for receiving at least one timepiece or jewel (10) between at least one tray (4) and a cover (5).
This box (2) includes a base (6) with which the cover (5) cooperates to close the case (1). At least one tray (4) and at least one holder (3) are
arranged to be held one on top of the other by magnetic attraction.SELECTED DRAWING: Figure 2

Abstract (fr)
Ecrin (1) de poche pour pièce d'horlogerie ou de joaillerie (10), agencé pour être manipulé avec une seule main, comportant une boîte (2) obturable
et agencée pour renfermer au moins un support (3) de réception d'au moins une pièce d'horlogerie ou de joaillerie (10), entre au moins un plateau
(4) et un couvercle (5), cette boîte (2) comportant un fond (6) avec lequel coopère ledit couvercle (5) pour la fermeture dudit écrin (1), où au moins
un plateau (4) et au moins un support (3) sont agencés pour le maintien par attraction magnétique de l'un sur l'autre.
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